



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Variation Order
MAR-VAR-2017-028

FISHERIES ACT

Maritimes Region
Minimum Length
Variation Order 2017-028

The Regional Director-General, Maritimes Region, Department of Fisheries and Oceans, pursuant to subsection 6.(1) of the *Fishery (General) Regulations*, hereby makes the Annexed Order varying the minimum length for eels in waters in Nova Scotia.

Dated at Dartmouth, Nova Scotia this 27 day of February, 2017.

Morley Knight
Regional Director-General
Maritimes Region



ORDER VARYING THE MINIMUM LENGTH FOR EELS IN WATERS OF NOVA SCOTIA

Short Title

1. This Order may be cited as the Maritimes Region Minimum Length Variation Order MAR-VAR-2017-028.
2. The Maritimes Region Minimum Length Variation Order 2005-091 is hereby revoked.

Variation

3. The minimum length for eels as fixed by subsection 38.1(1) of the *Maritime Provinces Fishery Regulations* and set out in column IV of items 1 and 2 of the table to that section are hereby varied to be 35cm for the inland and tidal waters of Nova Scotia except that portion of the inland and tidal waters of Nova Scotia tributary to or adjacent to the Gulf of St. Lawrence and Northumberland Strait.

Coming into Force

4. This Order shall come into force on March 1, 2017 and will remain in force unless otherwise revoked at which time the close time shall revert to that set out in said regulations.



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Variation Order
MAR-VAR-2017-028

NOTICE

The Regional Director-General, for the Department of Fisheries and Oceans, Maritimes Region gives notice that the minimum length for eels for the inland and tidal waters of Nova Scotia, except that portion of the inland and tidal waters of Nova Scotia tributary to or adjacent to the Gulf of St. Lawrence and Northumberland Strait, is hereby varied to be 35 cm.

The Maritimes Region Minimum Length Variation Order 2005-091 is hereby revoked.

This Order shall come into force on March 1, 2017 and remain in force unless otherwise revoked, at which time the minimum length shall revert to said regulations.

For more information please contact the local Fishery Officer and refer to Variation Order MAR-VAR-2017-028.

Morley Knight
Regional Director-General
Maritimes Region



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Ordonnance de Modification
MAR-VAR-2017-028

LOI SUR LES PECHES

Ordonnance de modification
d'une longueur minimale dans
la région des Maritimes 2017-028

En application du paragraphe 6.(1) *du Règlement de pêche (Dispositions générales)*, le directeur général régional du ministère des Pêches et des Océans de la région des Maritimes prend l'ordonnance ci-jointe, modifiant la longueur minimale des anguilles pouvant être capturées dans les eaux du Nouvelle-Écosse.

Fait à Dartmouth (Nouvelle-Écosse) le 27 jour de février 2017.

Morley Knight
Directeur général régional
Région des Maritimes



ORDONNANCE DE MODIFICATION DE LA LONGUEUR MINIMALE DES ANGUILLES
POUVANT ETRE CAPTURÉES DANS LES EAUX DU NOUVELLE-ÉCOSSE

Titre abrégé

1. Ordonnance de modification d'une longueur minimale dans la région des Maritimes MAR-VAR-2017-028.
2. L'Ordonnance de modification d'une longueur minimale dans la région des Maritimes 2005-091 est par la présente abrogée.

Modification

3. La longueur minimale établie au paragraphe 38.1(1) du *Règlement de pêche des provinces Maritimes* et indiquée à la colonne IV des articles 1 et 2 du tableau de l'article 38 en ce qui concerne les anguilles pouvant être capturées dans les eaux intérieures et les eaux de marée de la Nouvelle-Écosse, à l'exception de celles qui sont tributaires du golfe du Saint-Laurent et du détroit de Northumberland ou qui y sont adjacentes, est de 35 cm.

Entrée en vigueur

4. La présente ordonnance prend effet le 1 mars 2017 et demeurera en vigueur jusqu'au, sauf abrogation antérieure, date à laquelle la longueur minimale indiquée dans la règlement susmentionné sera rétablie.



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Ordonnance de Modification
MAR-VAR-2017-028

AVIS

Le directeur général régional du ministère des Pêches et des Océans de la région des Maritimes fait savoir que la longueur minimale des anguilles pouvant être capturées dans la partie des eaux intérieures et des eaux de marée de la Nouvelle-Écosse, à l'exception de celles qui sont tributaires du golfe du Saint-Laurent et du détroit de Northumberland ou qui y sont adjacentes, est de 35 cm.

L'Ordonnance de modification d'une longueur minimale dans la région des Maritimes 2005-091 est par la présente abrogée.

La présente ordonnance prend effet le 1^{er} mars 2017 et demeurera en vigueur, sauf abrogation antérieure, jusqu'à la date à laquelle la longueur minimale indiquée dans le règlement susmentionné sera rétablie.

Pour avoir de plus amples renseignements, prière de communiquer avec l'agent des pêches local et de se reporter à l'ordonnance de modification MAR-VAR-2017-028.

Morley Knight
Directeur général régional
Région des Maritimes